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Abstract (en)
In a print gap adjusting device for a print head (9) on a thick record carrier (10) in an office machine and especially in a savings book or voucher
printer, the print head (9) can be moved backwards and forwards on a print head carriage (8) parallel to a platen backing (13) between end positions
(8a, 8b) and is adjustable vertically to the platen backing (13) against a spring force (leg spring 14). In addition, at least one roll (15) is rotatably
mounted on the front face of the print head (9a) and rests upon a flexible belt (16) extending parallel to the platen backing (13), the flexible belt (16)
lying firmly on the thick record carrier (10) during the printing process. <??>In order to be able to process a record carrier several millimetres thick
in a trouble-free manner with respect to insertion, withdrawal and line feed, it is proposed that the flexible belt (16) is secured under spring tension
so as to be able to move longitudinally, that the print head carriage (8) is liftable in sections (30, 31) from its end positions (8a, 8b) and that cutouts
(32,33) are arranged in the flexible belt (16), into which cutouts the rotatable roll (15) penetrates. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zur Abstandseinstellung eines Druckopfes (9) auf dickes Druckgut (10) in einer Büromaschine, insbesondere in einem
Sparbuch- oder Belegdrucker, ist der Druckkopf (9) auf einem Druckkopfschlitten (8) parallel zu einem Druckwiderlager (13) zwischen Endstellungen
(8a,8b) hin- und herbewegbar und senkrecht zum Druckwiderlager (13) entgegen einer Federkraft (Schenkelfeder 14) zum Druckwiderleger (13)
anstellbar. Außerdem ist zumindest eine, an der Druckkopf-Stirnseite (9a) gelagerte drehbare Rolle (15) vorhanden, die auf einem biegsamen,
parallel zum Druckwiderlager (13) verlaufenden Band (16) aufliegt, wobei das biegsame Band (16) während des Druckvorganges auf dem
dicken Druckgut (10) fest aufliegt. Um mehrere Millimeter dickes Druckgut hinsichtlich des Ein- und Ausschiebens und der Zeilenschaltung
störungsfrei verarbeiten zu können, wird vorgeschlagen, daß das biegsame Band (16) unter Zugfederkraft längsbeweglich befestigt ist, daß der
Druckkopfschlitten (8) in Abschnitten (30,31) seiner Enstellungen (8a,8b) anhebbar ist und daß in dem biegsamen Band (16) Ausschnitte (32,33)
angeordnet sind, in denen die drehbare Rolle (15) eintaucht.
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